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1. Mötets öppnande

Ordförande Matilda öppnar mötet kl. 11:00.

2. ilustering av röstIängd

Samtliga närvarande har rösträtt.

3. Godkännande av föredragningslista

EöreCragningsllsta godkänns med följande ti1läqg: 61-n, 8e, 9f-h,
10d, 13a-e.

4. Föregående mötesprotokoll

Mötesprotokol-1 för styrelsemöte 27/72 och 10/1 1äggs till
handlingarna.

5. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

6. Presidiet informerar
a. Beslutspunkt: Verksamhetsplan 2018

Förslag: Ordförande föreslår styrelsen

att anta Humf:s verksamhetsplan 2078 med ändringar.

Bes1ut: Styrelsen bifaller ordförandens förs1ag.

b. Beslutspunkt: Budget 2018

Johan är föredragande

Pörslag: Ordförande föresIår styrelsen

att bordlägga besl-utet till nästkommande styrelsemote.

Beslut: Styrelsen qodkänner förs1aget.

Paus 72:1C för matbestä7lninq, indiskt står på menyn.
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Mötet återupptas 72:43

c. Beslutspunkt: Dechargemöte 2OLa

Förslag: Ordförande föreslår styrelsen

att för lägga dechargemöte 2ALB ti11 den 15 mars.

Beslut: Styrelsen godkänner försIag:et.

d. Utvärdering välkomstperiod

Matllda är föredragande. A1la har gjort väldlr;t bra ifrån srg.
VäIkomstmässan var mycket bra arrangerad från Su:s sida.
Math:-}de tyckte också det gick bra på mässan, föreningen
pratade med många studenter och nådde ut 1..-if1 flera som senare
dök upp på villan.
Orrentation day-mässan var mindre vä1ordnad. Det var en
ologisk uppställningr av mässborden där fakultetsföreningarna
ante stod med varandra. Dåliqt flöde med folk. HumE qjorde en
bra prestation trots aflt.
Nrna efterfrågar tydligare redskap för att rekrytera och
informera nya medfemmar exempeLvrs en sales pitch.

En Iathund kan behövas för att. underlätta vid rekrytering.
Det var skönt att välkomstpuben var relatrvt lugn då det qav
en chans för de nyare r styrelsen att 1ära srq hur arbetet- i
baren funqerar.

Campuspubrundan var mycket bra anordnad av kåren, det var ett_
gott besökarantal. Nya medlemmar av KM gjorde mycket vä1 1från
srg något som g;orde att kvål1en fortskred utan problem.

e. Stipendienämnd

Matilda är föredragande. Föreningen delar ut två stipendrer
varje år på valborgslunchen. Tobias Harjas stipendium och
minnesfond där stipend:-esumman är 5000 :- och delas ut till en
B- e1ler C-uppsal-s som främ;ar det svenska spraket.
Det andra är RunJanne-stipendret där strpend.iesumman är
15 000:- och delas ut ti1l en doktorand.

Stipendrenämnden består enligt stadgarna av Inspektor som

sammankallande och förenrngens ordförande samt ytterligare tre
ledamöter som utses av styrefsen.
Johan. Veronica och Errk anmäler intresse att ingå i nämnden.
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f. Ny mejlserver

Erik är föredragande. Beslutsunderlag ska tas fram tifl nästa
styrelsemöte alternativt ett per-capsulam beslut.

g. Diskussionspunkt: Engiagemang

Styrelsen diskuterar hur fler medlemmar ska engageras i
verksamhetenf främst för att kunna avlasta styrelsen i sitt
arbete. Styrelsen behöver tillsärta nya förtroendevalda och
funktionärer.

Föreningen måste kunna erbluda engagemang i varierande
former. AlIa medlemmar har inte samma förutsättningar att
engagera sig. Medlemmar ska kunna engagera sig på många olika
-^t--:^--tlrvdel .

Föreningen måste kunna konkretisera vad man kan göra genom
föreningen och även vad man fär ut av sitt engagemang. En stor
förmån är exempelvis att kunna rngå r föreningens personalpool
för att kunna avlonat arbeta på externa uthyrnrngar.
En tydlig postgang för kontakt med enqagerade medlemmar genom
utskottens ordföranden. Johan föreslår att styrelsen tar fram
ett dokument som underlag för diskussion om medlemmars
engagemang. Mötet uppdrar förvaltnangen att ta fram dokument
för underlag om medlemmars engagemang r föreningen.

Paus för lunch 13:33.

^r'i-1- .,^-,.---tS l4:15

h. Ny veekodag för styrelsemöten

Tidigare bestämcl mötesrutin har vrsat sig rnte fungera för
vissa styrelseniedlemmar. Trsdagar på jeimna veckor föreslås som

ny mötestrd vilket alla r styrelsen går med på.

i . Dikussionspunkt : Policydokument

Styrelsen diskuterar Stockholms universltets studenl-kår och
samarbetets arbete med att ta fram gemensamma policys angäende
alkohol och sexuella trakasserier. Presidiet kommer ta fram
eLt dokument med polrcys för vidare diskussion på ett senare
styrelsemöte.
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j " Sopplunch

Ny satsnrng för föreningen där medlemmar erbjuds en Iät-tare
sopplunch för en brl1ig peng på onsdagar. Rester från funchen
kan då också användas under pubarna någrot som skufle minska
mar-svinn" Detta är något som Matil-da och Veronica skulle dra i
som en del av kanslr-t; änsterna.

k. Intern kommunikation

Styrelsen diskuterar rutiner kring föreningens int-erna
kommunikation. Nyhetsbrevet kommer skickas på måndagar
varannan vecka och Nrna vi11 få information om vad de olika
utskotten vi11 ha med i brevet under styrelsemötet innan
utskicket.

Freja vifl veta om vad, som ska bestäl1as inför evenemang.
Måndagar innan 17:00 är deadline för bestäl1nrngar ti11
klubbmästaren.

1. Studentpartiet

Matilda är föredragande och delger generell information om Liur
kåren är organiserad pofitiskt" Matrlda har haft möte med

Sl,udentpartieLs ordförande Anton H;e1m där frågan om samarbete
HumE och Studentpartiet emellan lyftes från Studentpartiet-s
sida.

m. Rapport campusråd

Veronica ar föredragande. Tillståndsenhelen är på campus
väldigt. mycket just nu på grund av trdlgare problem hos andra
studentpubar.

Ett. gemensamt dokument kommer at-t skapas där alla
fakultetsfor:eningar kan skrrva upp terminens middagar och
sittningar. Detta for atl- det ska underlätta planerrng och
främja att styrelserna besöker andra föreningar.

n. Rapport fakultetsinternat

Matilda och Johan representeracle föreningen pa
fakuftetsinf-ernatet och presenterade verksamheten och
organisationen. Det finns sLort int-resse för förenrngen hos
fakultetsnämnden. Relationen med fakultel-en är mycket viktrg
och något styrelsen ska värna om.

dj1m/
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7. Skattmästeriet

Johan är föredragande" Johan informerar om de olrka rutj-nerna sonl
måste fö1;as rörande föreningens ekonomiska mede1. Det är viktigt
att. der, inte ska vara någon dif ferens mellan z-kvit_ton på
kortmaskiner och kassan. Det år därför mycket viktigt för alla som
jobbar i baren att vara noga med att slå in korrekta summor i
kassan.

a. Budget för utskotten

Skattmästaren har ett övergripande ansvar för föreningens
budget. De individuella utskottsordföranden har ansvar för sin
egen budget, och uppmanas att hålla koll men även att använda
de medel som finns till förfogande.

Paus för skoqspromenad 15:45.

Inqen gick viTse under promenaden och mötet återupptas 76:47.

8" HumF Klubbmåsteri
a. Utvärdering tidigare pubar

Freja tycker att hon missade Lite med maten under
meet-a-swede-puben och ska vara mer noggrann hädanefter.
Överlag gick puben bra, det kom mycket folk men puben
konkurrerade samtidigt med kårens stora valkomstfest på
Colosseum vid Globen. De som kom trll vrllan var väIdigt nöjda
och intresserade arz föreninqen.

Saker kommer falla på plats med anordnandet av pubar under
året.

b. Kommande pubar

De två nästkommande pubarna på terminen kommer vara rranfiqa
onsdagspubar utan tema. Hjäfp från styrelsen och funkt.ionärer
kommer behövas främst r köket.

c. Brainstorming: Teman

Ereja har ut-arbetat ett dokument med förslag på temapubar
under terminen.
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1 /2 föres1ås en förpub där förenrngen bjuder rn med.lemmar tr11
en genomgång av arbete i förenrngens bar "

14/2 ALla hjartans dag-pub med sociala fekar.

28/2 vasaloppet-tema . Baren kommer servera en Lema-shot
kallad 'vasaloppet'.

74/3 Födelsedagspub med barnkalastema

2l/3 rngmar Bergman 100 årl Firas med en temaerrfig pub.

4/4 Medlemmarna bestämmer temal

lL/4 Humanistpub - där vi spelar lite svår musrk-

22 I 4 valborgspubrundan | (FörmoClr-gen)

2/5 infaller Harry Potter-dagen vatket betyder Harry
Dni-lav-^,.1- I! rr uu

23 / 5 lnternatronella sköldpaddsdagen

30/5 Terminsavslutnrng för pubenl

d. Mat,- och stådrutiner

Generell uppdatering om matrutiner under året. En ändrinq
Ere;a vill se är att- kylen fyl1s på ef ter var;e pub. Någrot som
underlättas av det nya lagerhållnrngssystemet. En generell
"Gu1a villa-guide" påbör;ades under föregående år och planeras
att- färdigställas under det-ta år.

e. Pubråd SUPR

Eöreningen värdesätter relationerna med de andra föreningen pa
campus och ska verka för att samverka pubar emellan genom
pubrådet. Det är ett sät-t ai-t stärka gemenskapen på campus.
Styrelsen ämnar at-t öka sitt deltagande i rådet under äret.

Paus f ör' daqen 18: Aa . I-ri f ek ,ned samkvärn.

i,löt-et ateruppras mecJ trötta styrelsemedfemmar 1A:25 28/1. -d
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9. Programutskottet
a. Utvärdering tidigare evenemang

Oskar är föredragande. Under Meet and greet kom det inte så
många men de som dök upp var mycket intresserade av att
engagera sig.
Veronica tycker att filmkvällen giick bra, popcornmakeri ledde
dock nästan till en eldsvåda. Föreningen behöver en ny
microvågsugn.

b. Kommande evenemang

Fler fifmkvä11ar planeras, möjlrgtvis två gånger r månaden.
Kroki och Crafterschool kommer komma igång snart. Crafter
school ska planeras för B/2.

c. Brainstorming av id6er för evenemang

Förenrngen borde fokusera på återkommande evenemang, som

filmkvä1lar, förefasningar, crafter school och kroki.Dessa
borde planeras in i ett rullande schema.

CV/Personiigt brev-workshop rrktat tifl humanrster.
Dryckesprovning I

Studentrådspub, för alla studentråd på HumFak.
Tec ken spra kspub .

Bake and donate.
Lit.teraturaf ton /bo kci rke I .

d. Rutiner

Programutskottet anordnar event varannan vecka i ett roterande
schema. Se till att det frnns arbetskraft infor varje evenL.
Matilda efterfrågar en projektplan för varje evenemarlg. Johan
och Veronrca hå11er på a1-t ta fram ett planerrngsdokument.

e. Alumnföreläsningar

Foreläsningar sku11e kunna passa bra som förpubar, då med

förhoppninq att åhörarna stannar på puben.

f. Gaudeamus

Gaudeamus har legat vilande under året för utvecklrng och nya
visior.er. Pro;ekr ledaren Sara Berg, v-rll ha i nput f ran
studenter om hur de vifl att tidnrngen ska se ut. Ett mycket-

/ffi,K/{/
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bra t111fä11e för fakultetsförenangar att kornma med konkreta
önskemå1.

g. ERG välkomsmingel

Studentrådet för Etnologi
genusvetenskap ska ha ett
mycket tagqade och de är
pubar där såväl- studenter

, religionsvetenskap och
väfkomstmingel på v11lan l/2. ERG

väldiqt duktiga på att organisera
som institutionspersonal deft-ar.

ar

h. SlaBaFiNeTy välkomstmingel

Studentambassad,örer från Institutionen för slaviska och
baltlska språk, finska, nederländska och tyska ska ha
välkomstmingel den l6/2.

Paus 11:30.

Mötet återupptas 71:57 
"

10. Övermarskalksämbetet
a. Rapport: Recentiorsmiddag

Recentiorsmi-ddagen närmar sig, planeringien fortqår. Meny,
dekoration och tema kommer att bestämmas inom kort. Anmälan
stängier om en vecka. Mer marknadsföri-ng ska ske genom Eacebook
under den sista veckan för anmälning. Bekräftelsemejl ska
skickas till de som anmält sig. Två representanter från
Humanistiska förening:en vid Åbo akademi har anmält sig, kul !

Även fakultetens dekanus har anmält sigl

b. Kandidatceremoni

Eöreningen ska ha en kandidatceremoni i ar agen. Dock måste
formen för den diskuteras och utvecklas. Den L/6 ar satt som
datum för ceremonin, detta leder dock ti11 problem då de
flesta som tar sin examen knappt fått al,La termlnens betyg
inrapporterade. Hur kan man verifiera om någon verkfigen ska
ta sin examen eller rnte. Presidret kommer sköta den sLörre
delen av organiseringen av evenemanget/ som sedan kommer
genomföras av ÖM.

c. Jan Cannerts medalj

Jan Cannerts medaLj kan årlrgen föräras en fysrsk person som



är medlem av Humanist:-ska föreningen och som i sin verksamhet
visat prov på lysande retorrsk begåvninq i samband med en god
humanistrsk gärning. Medal;en har inte delats ut sedan 2011
men i år är ambjticnen att återuppliva traditionen och
uppdatera Rehtorslängden.

d. Medalj

En funktionärsmedalj för förtroendevalda och funktionärer ska
tas fram. Vilka kriterier som ska nås för ar-t kunna trlldelas
medaljen måste fasl-ställas. Ska det ens vara en medall, kanske
pin skulJ-e passa bättre då dessa skulle kunna bäras oftare.
Namnet pa medaljen e1ler pinen måste även best.ämmas.

St.yrelsen uppdrar presidiet att utveckla medaljen och
återrapport-era löpande ti1l styrelsen.

11. Husutskottet
a. Stora projekt under året

En städhelg ska hål1as 3-4 / 3. De o l-i ka f örrrarrngsutrymmen r
huset ska organiseras" Styrelsen kommer att delas upp 1

arbetsgrupper lnför helgen så alIa har sina uppgifter klara
för sig. Akademiska hus ska kontaktas för att spola avloppel_
bakom baren, i köket samt vid toaletterna. Styrelsen vi11 ta
in en städfrrma för att grovstäda.

Anna kommer att koplera husets ritnrng för att enklare kunna
identifiera och lokalisera fe1 i 1okaIen.
Problem med el i vrssa delar av huset ska undersökas och
förhoppningsvis åtgärdas.
Dr:aperier för att skilja av salongen ska tas fram.
Kansliet ska genomgå en storrensning.

b. Inventering

Förenrngen är 1 ständig jakt på soffor, som helst ska vara i
liknande stil som sofforna i Stockhofmsrummet. En ny
anslagstavla ska införskaffas. Under städhelgen ska det göras
en inventerrng, sa clet lattare kan avgöras vad vrllan behöver.
Johan föreslår att en whiteboard rnförskaffas.

c. Rutiner

Anna kommer att upprätta ett dokument där styrelsen kan qå 4n'fn t'rn ffl'{/vr

{/{



ocit rapportera saker som är Lras:,ga och för saker som behÖver

köpas in.

Tvättrutin måste inrättas och fÖrrådet måste rensas " Det

sopsorteras på vi-lIan och fÖr:eningen betalar fÖr hämtning av

kartong/ papper, plast, glas och metall I Det finns ingen

anledning att :lnte soPsortera !

L2. Informationsutskottet
a. Hur jobbar info-utskottet

Mer pengar bÖr spenderas på marknadsfÖringen på Facebook'

stockho-Lms universitet har ett rnstagramkonto där studenter är

gästredaktörer varje vecka. Det skulle vara bra marknadsfÖrrng

om någon från styrelsen ville sLä1la upp under en vecka'

b. ProfilProdukter

Mötet drskuterarpotentiella profrLprodukter. Eöljande fÖrs1ag

kommer uPP.

Tröjor för KM.

T;ocktröjor fÖr styrefsen och aktiva'
lr7^kacc^r y Y ^q 

r a u .

HumF kondomer, "HumFuck" -

Styrelsen prroriterar inkÖp av totebags, pennor, roll-up och

tjocktrö;orlhoodies och uppdrar Nina att samordna framtagandet

av dessa.

c. RoIl-uP

Nya ro11-ups behÖver infÖrskaffas och och den gamlas kan

förslagsvis omvandlas till en banner'

13. ExternuthYrningar
a. Erik Vajking - STARK

STARK vill ha en privat fest på villarr, inget datum är bestämt

men styrelsen godkänner evenLuell uthyrning'

b" 8/3 NF

Grodorden ska ha en middag och på grund av en bokningskonflrkt-
i Greens villa frågar cle om kan ulnyttja Gula v:-Llan i

/IM,
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stä11et. Styrelsen godkänner bokningen, men personalkostnad
och en symbolrsk hyra ska betalas.

c,. 24/3 ASNNC

ASNNC ska dignrtärsmiddag och rrrll ha den på viLlan.
SLyrelsen godkänner uthyrningen.

d. 9/6 E.l-'TLnor Eriksson

30-års fest och firande av en uttaqen psykologexamen.
Styrelsen godkänner uthyrningen.

e.7/4 SUS alumnmiddag april

De betalar personalkostnader.

Styrelsen godkänner uthyrningen för 1 / 4 -

L4. Inbjudningar
a. Åbo Akademis Studentkår årsfest, L7/2

Äbo akademis Studentkår fyller 99 årl Osa senast 4/2.
Presidret är tyvärr uppbokade och kan rnte aka.
Oskar visar intresse av att delta.

15. Under mötet våckta frågor

Johan har fått ett brev skrivet på 1700-talssvenska från Wacchio
Ården, en underförenrng ti11 Nylands nati.on. De efterfrågar
förenrngens schema för terminen av okfart syfte.

SkattmästarkolleqreL på campus ska t-räffas och ha en mrddag,
planering med den fortgar och IokaI har e; än fasEsLältts.

Matilda neddelar att- hon tycker om alla i styrelsen väfdlgt mycket
och att- vr har haft- en rolig vinterkonferens även om den varit
intensiv.

16. Mötets avslutande

Ordförande Matrlda avslut-ar mötet och vinterkonferensen klockan
L4 :36 .
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Justeras

ltu' Matil-da Kjellqvist Videfa
Ordförande Sekreterare

Eirrk Havers


